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Protokół nr IX/2024 z sesji Rady Gminy Warlubie w dniu 28 listopada    

2024 r. 

IX Sesja Rady Gminy Warlubie rozpoczęła się dnia 27 maja 2024 r. w obecności 14 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych, zgodnie 

z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1465), stanowi 

quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1200 w Urzędzie Gminy Warlubie (sala narad nr 21), 

ul. Dworcowa 15. 

Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Damian Dominikowski. 

Protokolantem obrad był inspektor ds. obsługi Rady Gminy Sławomir Kania. 

Pan Przewodniczący Rady powitał zaproszonych gości oraz radnych. Następnie 

poinformował, że obrady Rady Gminy są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych osób uczestniczących w obradach Rady Gminy Warlubie została 

umieszczona do zapoznania się z jej treścią na drzwiach sali narad nr 21 w Urzędzie 

Gminy Warlubie, na tablicy informacyjnej obok stanowiska ds. obsługi Rady Gminy 

w Urzędzie Gminy Warlubie, na stronie internetowej BIP oraz na stronie internetowej 

Gminy. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy uprawnieni 

uczestnicy sesji, zgodnie ze Statutem Gminy Warlubie, otrzymali porządek obrad 

i wszystkie niezbędne materiały związane z porządkiem obrad. Zapytał, czy są jakieś 

propozycje do zmiany porządku obrad? Zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności międzysesyjnej. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał i głosowanie nad nimi: 

1) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Warlubie na 2024 rok, 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Warlubie na lata 2024-2033, 

3) w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Warlubie 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2025 rok”, 

4) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę do obliczenia 

podatku rolnego na obszarze gminy Warlubie, 

5) w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, 
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6) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

7) w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i ustalenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

6. Analiza potrzeb w zakresie działań ZUK – potrzeby oraz zakres możliwości 

świadczonych usług. 

7. Informacja w zakresie zbiorowego transportu publicznego oraz stanu technicznego 

przystanków autobusowych na terenie Gminy Warlubie w 2024 roku. 

8. Analiza możliwości zagospodarowania wolnych przestrzeni w Gminie Warlubie. 

9. Ocena i realizacja zadań w zakresie gospodarki wodno-ściekowej na terenie gminy 

Warlubie:  

- budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Wielki Komorsk, Krusze    

i Bzowo,  

- rozbudowa przyłączy wodociągowych na ul. Domy za Koleją w Warlubiu,  

- budowa wodociągu w miejscowości Blizawy. 

10. Analiza sposobów funkcjonowania świetlic wiejskich w Gminie Warlubie. 

11. Interpelacje, zapytania radnych, wolne wnioski i informacje. 

12. Zamknięcie obrad. 

Ad 1 i Ad 2 

Jak wyżej. 

Ad 3 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z VIII nadzwyczajną sesją 

Rady Gminy Warlubie, która odbyła się 19 listopada 2024 r., nie było możliwości 

przygotowania protokołu i zostanie on przedłożony do przyjęcie na następnej sesji. 

Ad 4 

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o działalności międzysesyjnej. Informacja 

o działalności międzysesyjnej stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad 5 

Rada Gminy rozpatrzyła i głosowała, kolejno według porządku obrad, nad projektami 

poszczególnych uchwał. 

1) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Warlubie na 2024 rok. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzył dyskusję 

w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pan Przewodniczący Rady poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Fennert, Wiceprzewodnicząca 

Komisji Socjalno-Bytowej Pani Maria Jankowska i Przewodnicząca Komisji 

Działalności Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk poinformowały, że Komisje 

zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 
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głosowania uchwała Nr IX/48/2024 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Warlubie na 2024 rok została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

2) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2024-2033. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzył dyskusję 

na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pan Przewodniczący Rady poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Fennert, Wiceprzewodnicząca 

Komisji Socjalno-Bytowej Pani Maria Jankowska i Przewodnicząca Komisji 

Działalności Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk poinformowały, że Komisje 

zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr IX/49/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2024-2033  została przyjęta. Stanowi 

ona załącznik nr 5 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

3) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu 

współpracy Gminy Warlubie z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok”. 

Kierownik ROA Pani Kamila Marendowska przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały. Następnie Pan Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy 

i otworzył dyskusję w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pan 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

w tym zakresie. Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Fennert, 

Wiceprzewodnicząca Komisji Socjalno-Bytowej Pani Maria Jankowska i 

Przewodnicząca Komisji Działalności Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk 

poinformowały, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr IX/50/2024 w sprawie przyjęcia 

„Rocznego programu współpracy Gminy Warlubie z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok” 

została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 6 do protokołu. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

4) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze 

gminy Warlubie. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej uchwały został 
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szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzył dyskusję 

na ten temat. 

Pan Przewodniczący Rady: Czy my mieliśmy inne wyjście? Czy obligatoryjnie nas 

zobowiązano do obniżenia tej ceny?  

Pani Skarbnik Gminy: Obligatoryjnie nas nie zobowiązano, ale robimy to na 

podstawie danych z Komunikatu Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego.   

Po czym Pan Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w tym zakresie. Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani 

Anna Fennert, Wiceprzewodnicząca Komisji Socjalno-Bytowej Pani Maria Jankowska 

i Przewodnicząca Komisji Działalności Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk 

poinformowały, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr IX/51/2024 w sprawie obniżenia ceny 

skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze 

gminy Warlubie została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 7 do protokołu. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

5) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od 

nieruchomości. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzył dyskusję 

na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pan Przewodniczący Rady poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Fennert, Wiceprzewodnicząca 

Komisji Socjalno-Bytowej Pani Maria Jankowska i Przewodnicząca Komisji 

Działalności Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk poinformowały, że Komisje 

zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr IX/52/2024 w sprawie ustalenia stawek podatku od 

nieruchomości została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzył dyskusję 

na ten temat. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Piątkowski: Chciałem tylko powiedzieć, że 

podwyższamy wszystkie te podatki, rolny, od nieruchomości, czy od środków 

transportu w związku z inflacją. Inflacja jest prognozowana w granicach 5%, 

natomiast wzrost podatków jest praktycznie o połowę tej inflacji. Myślę, że nie 
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powinno to być przez mieszkańców odebrane jako jakiś duży wzrost podatków. 

Jednak ze względu na inflację te podatki muszą stopniowo iść w górę.      

Po czym Pan Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w tym zakresie. Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani 

Anna Fennert, Wiceprzewodnicząca Komisji Socjalno-Bytowej Pani Maria Jankowska 

i Przewodnicząca Komisji Działalności Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk 

poinformowały, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr IX/53/2024 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych została przyjęta. Stanowi ona 

załącznik nr 9 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie Pan 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzył dyskusję 

w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pan Przewodniczący Rady poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Fennert, Wiceprzewodnicząca 

Komisji Socjalno-Bytowej Pani Maria Jankowska i Przewodnicząca Komisji 

Działalności Gospodarczej Pani Karolina Gburczyk poinformowały, że Komisje 

zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr IX/54/2024 w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została 

przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 10 do protokołu. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

Opinie Komisji stanowią załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad 6 

Pan Wójt Gminy przedstawił Analizę potrzeb w zakresie działań ZUK – potrzeby oraz 

zakres możliwości świadczonych usług. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Piątkowski: Czy ZUK obsługuje również 

PSZOK? 

Pan Wójt Gminy: Nie, obsługuje to firma zewnętrzna „Wiązar”. 

Dokument jw. stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad 7 

Kierownik RI Pan Artur Śpica zaprezentował Informację w zakresie zbiorowego 

transportu publicznego oraz stanu technicznego przystanków autobusowych na 

terenie Gminy Warlubie w 2024 roku. Pytań nie było. Informacja jw. stanowi załącznik 

nr 13 do protokołu. 

Ad 8 
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Pan Wójt Gminy zreferował Analizę możliwości zagospodarowania wolnych 

przestrzeni w Gminie Warlubie. Uwag nie zgłoszono. Analiza jw. stanowi załącznik nr 

14 do protokołu. 

Ad 9 

Kierownik RI Pan Artur Śpica nakreślił Ocenę i realizację zadań w zakresie 

gospodarki wodno-ściekowej na terenie gminy Warlubie. 

Radny Pan Zbigniew Gwizdała: Mam pytanie. Jak będzie inwestycja ściekowa 

zakończona. To gdzie mają mieszkańcy zgłaszać się o przyłącza? I jaki będzie koszt 

przyłącza? Czy blisko, czy daleko, jakie to koszty? Kto to płaci, czy użytkownik? 

Pan Wójt Gminy: Jak będzie inwestycja zakończona, jak będzie inwestycja odebrana, 

przekazujemy ją jako Gmina do Zakładu Usług Komunalnych jako administratora. 

I wówczas mieszkańcy występują do Zakładu Usług Komunalnych z wnioskami 

o przyłączenie do sieci.  Koszty przyłącza ponoszą indywidualnie mieszkańcy, bo to 

są przyłącza indywidualne. Koszt zależy od indywidualnej wyceny przyłącza, 

odległości. Sieć była tak budowana, żeby było jak najbliżej do wszystkich 

mieszkańców, którzy w danym rejonie zamieszkują. Koszty nie są wysokie. Jest to 

koszt rury i prac ziemnych. Nie ma obowiązku, że to musi wykonać Zakład Usług 

Komunalnych. Z reguły tak bywało, bo było najtaniej. Ale jest też taka możliwość, że 

pod nadzorem ZUK mieszkaniec sam się wpina lub może wynająć sobie firmę 

prywatną.         

Ocena jw. stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad 10 

Pan Wójt Gminy przybliżył Analizę sposobów funkcjonowania świetlic wiejskich 

w Gminie Warlubie. 

Sołtys Warlubia Pani Marzena Demska: Czy będzie pomieszczenie dla Sołtysa 

w Warlubiu? 

Pan Wójt Gminy: Nie ma przeciwskazań, żeby udostępnić lokal, świetlicę. Sytuacja 

jest taka, że tam jest kilka pomieszczeń w tym budynku. Sytuacja jest 

skomplikowana. Jest tam też Koło Gospodyń. Mieliśmy parę dni temu spotkanie 

z harcerzami. Żeby uciąć plotki, że Wójt kogoś tam wyrzuca. Harcerze spotykają się 

w takiej harcówce, ale to jest umownie. Chodzi o to, żeby były to takie spotkania 

zorganizowane. Żeby ktoś ze strony harcerzy też odpowiadał za dzieci. Bo jak coś 

się wydarzy, jakieś nieszczęście, więc trzeba to jakoś zorganizować. Odnośnie 

samego Sołectwa musimy wspólnie wypracować stanowisko jak te lokale pogodzić 

i podzielić dla wspólnego użytkowania.      

Przewodnicząca KGW Lipinki Pani Ewa Kruk: Co z salą w Lipinkach?  

Pan Wójt Gminy: Sala w Lipinkach podlega, jest pod zarządem Sołtysa. Klucze ma 

też Koło Gospodyń Wiejskich.  

Przewodnicząca KGW Lipinki Pani Ewa Kruk: Ale wynajęciem dalej ja się zajmuję? 

Tak jak było do tej pory?   

Pan Wójt Gminy:  Nie ma jeszcze podpisanej umowy. Spotkamy się i ustalimy 

szczegóły. 
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Analiza jw. stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Ad 11 

Radna Pani Ewa Staniak: Pytałam jakiś czas temu o to ograniczenie na powiatówce 

w Kruszach. Czy coś wiadomo w tej sprawie? Chodzi o ograniczenie prędkości 

w Kruszach. 

Pan Wójt Gminy: Sprawdzę to, bo nie wiem, czy dostaliśmy odpowiedź.  

Mieszkanka Gminy Pani Karolina Malak: Chciałam poruszyć sprawę czystości na 

przystanku w Kurzejewie. Pozostawia to wiele do życzenia. To jest 

najprawdopodobniej przystanek należący do Gminy Warlubie. Czy ktoś by mógł się 

zainteresować? I Wybudowanie Nowskie w stronę Warlubia i Nowego…. Ilość 

biletów miesięcznych nie wiem, to może Pani Radna Gburczyk by uczestniczyła 

w tym, by tam może postawić wiatę przystankową dla osób, które korzystają z tych 

przystanków. Bo Pani pewnie będzie wiedziała ile jest tych biletów sprzedawanych, 

no i żeby postawić tą wiatę przystankową w tym miejscu.     

Pan Wójt Gminy: Odnośnie pierwszego pytania i czystości. W okresie letnim 

pracownicy interwencyjni to robią. Oczywiście przekażę jeszcze dziś, żeby częściej 

sprzątali. Odnośnie przystanków, to wiemy, że te przystanki są brudne, ale będziemy 

je  malowali na wiosnę. Nie ma sensu tego malować teraz. 

Mieszkanka Gminy Pani Karolina Malak: Czy można by postawić w Kurzejewie kosz 

na śmieci? 

Pan Wójt Gminy: A nie ma tam kosza na śmieci? 

Mieszkanka Gminy Pani Karolina Malak: Tam akurat nie ma i jest problem   

Pan Wójt Gminy: Można. 

Mieszkanka Gminy Pani Karolina Malak: Na Wybudowaniu Nowskim jest kosz, ale 

jest pełno śmieci.  

Pan Wójt Gminy: Na Wybudowaniu Nowskim nie ma wiaty, ale to jest przy krajówce. 

Musimy wystąpić do gospodarza drogi, czyli Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych. Na 

pewno to nie jest do załatwieni w przeciągu miesiąca, bo to wymaga uzgodnienia 

z Zarządem Dróg Krajowych. Odnośnie śmieci to też mamy zgłoszenie, że ktoś 

wyrzucił kilkaset opon przy drodze. Zarządcą tego miejsca jest Zarząd Dróg 

Powiatowych, ale leżą one na terenie naszej Gminy. Czekamy na odpowiedź policji. 

Będziemy też kontaktować się z jakimiś firmami, żeby to jak najtaniej uprzątnąć. 

Wpłynęło też pismo do Urzędu Gminy odnośnie składowiska w Wielkim Komorsku. 

Ten temat się ciągnie latami. Jest prywatny dzierżawca z gruntów z KOWRU, który 

twierdzi, że to nie jest jego sprawa, bo to nie są jego śmieci. Ale to jest jego działka. 

Było spotkanie jeszcze za poprzedniego Wójta, uczestniczyłem w spotkaniu, aby coś 

z tym tematem zrobić i myśmy jako Gmina się zobowiązali do uprzątnięcia gruzu. 

I poprzez Zakład Usług Komunalnych myśmy tam sukcesywnie ten gruz wywozili 

przez dłuższy okres. Teraz sukcesywnie tych śmieci jest znowu coraz więcej. Być 

może mieszkańcy, być może mieszkańcy innych gmin dowożą te śmieci. Jest wielki 

problem. Rozwiązaniem być może jest zamontowanie jakiś foto pułapek. Jest to też 

związane z kosztami. Potem analiza kamer i szukanie ewentualnego sprawcy. 

Wracając do Wybudowania Nowskiego, to sprawdzimy w uzgodnieniu z SAPO, bo 
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oni się tym tematem zajmują. Zobaczymy ile dzieci faktycznie tam ma bilety.   

Mieszkanka Gminy Pani Karolina Malak: To Pani Karolina będzie wiedzieć. Pan 

Śpica mówił o wykluczeniu komunikacyjnym. Jest to też jakiś problem, bo ostatni 

kurs z Grudziądz jest  bodajże o 1640 i uczniowie, którzy mają po 9 czy 10 lekcji 

muszą być zwalniani przez całe półrocza, czy semestry. I nie mają możliwości 

powrotu do domu. Czy to też można by było jakoś zainterweniować?  

Pan Wójt Gminy: To jest temat szerszy. Ja też chodziłem ileś lat temu do szkoły 

i wracałem np. przez Osie. 

Mieszkanka Gminy Pani Karolina Malak: Może by jednak znaleźć jakieś rozwiązanie? 

Pan Wójt Gminy: Będziemy się starać. Przewoźnik, który organizuje ten transport 

musi też mieć w tym interes. Nikt nie będzie jeździł dla idei. 

Mieszkanka Gminy Pani Karolina Malak: Ja też jeździłam do szkoły i były później 

autobusy. 

Pan Wójt Gminy: Będziemy rozmawiać. 

Mieszkanka Gminy: Odnośnie świetlic. Wszędzie są świetlice środowiskowe. Tylko 

Warlubie właściwie nie ma takiego miejsca. Odnośnie też tych harcerzy. Oni jednak 

nie mają swojego miejsca, a jest ich spora grupa. Robią nabory z sukcesami. Dobrze 

byłoby jakieś porozumienie znaleźć, żeby to miejsce było. Bo strażacy no nie mają 

takich naborów, gdzie ta ilość tych strażaków się zwiększa. A harcerze systematyczni 

robią swoje nabory i to ma swoje odniesienie. 

Pan Wójt Gminy: Odnośnie świetlic środowiskowych, to powinien wypowiedzieć się 

kierownik GOPS. A odnośnie harcerzy, to strażacy też robią nabory i mają 

młodzieżówki, gdzie młodzieży i dzieci jest bardzo dużo i to nie jest konkurencja. 

Wracając do harcerzy. Naszą intencją, Urzędu Gminy jest właśnie, żeby rozwiązać 

ten problem, żeby harcerze mieli się gdzie spotykać, a nie żeby dzieci się gdzieś 

błąkały. Tam, gdzie harcerze się spotykają, to sala ta nie spełnia wymogów 

bezpieczeństwa, a dzieci tam się spotykały przez niby wiele lat. Ale to było według 

mnie nie do końca zgodne z przepisami i bezpieczeństwem samych uczestników. 

Jedyny budynek do spotkań, to jest budynek straży. Są tam też inne organizacje, bo 

i seniorzy się spotykają i Pani Sołtys by chciała jakiś lokal do spotkań 

z  mieszkańcami. Harcerze to grupa ok. 60 dzieci i oni chcieliby się spotykać kilka 

razy w tygodniu. Trzeba zgrać te wszystkie organizacje i umożliwić te spotkania. 

Harcerze muszą być jednak pod opieką, bo dzieci mogą być najgrzeczniejsze, ale 

w grupie to różne im pomysły przychodzą do głowy.      

Radny Pan Zbigniew Gwizdała: Odnośnie śmietnika w Komorsku to proponuję 

powiesić tablicę ostrzegawczą.  

Pan Wójt Gminy: Gdzie indziej też wiszą tablice i to nic nie daje. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Piątkowski: Od 1 stycznia wchodzi ustawa 

odnośnie segregacji odzieży, tekstyliów, ubrań. Czy rozmawiamy z odbiorcą 

odpadów  w sprawie  sposobu tego odbioru? Na szczęście nie ma indywidualnych 

wymagań i może to być np. na PSZOK robione. Nie wiem, czy nie będzie tego trzeba 

jakoś uzgodnić? 

Pan Przewodniczący Rady: Czytałem artykuł w tej sprawie i faktycznie od 1 stycznia 

wchodzi taki obowiązek. Jednak nie musi to być odbierane i może być składowane 
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na PSZOK. Myślę więc, że można dostarczyć te materiały na PSZOK.  

Sołtys Lipinek Pan Marcin Szwarc: Mam taką prośbę do władz Gminy. Jak wiecie 

u nas jest sporo prac, wykopów, spowodowanych wymianą linii średniego napięcia 

i one przechodzą drogami gminnymi i prywatnymi. Prosiłbym, tylko o to, aby nie wiem 

Kierownik ZUK, czy Wójt, czy ktoś to kontrolował, bo po prostu zostają te drogi 

w bardzo złym stanie. Mamy pogodę jaką mamy. Jest już półmetek prac. Niedługo 

oni odjadą, a te drogi zostaną, Ostatnio był taki przypadek, że firma która kładzie linię 

wodociągową w miejscowości Blizawy. Przypadek był taki, że kobieta dostała udaru. 

Przyjechała karetka, ale przez stan drogi nie miała możliwości odjechać z tego 

miejsca. Musiała jechać nasza straż i wyciągnęliśmy. No nie wiem, czy to było 

przypadkiem, czy przyczyną, że akurat ta osoba zmarła dojeżdżając do szpitala. Oby 

nie było to tą właściwą przyczyną tego, że ta karetka, no musiała co najmniej pół 

godziny zostać. Bo wiadomo zaalarmowanie straży itd. Tak że poprosiłbym tylko, 

żeby szczególnie się temu przypatrywać. Sam osobiście też jeżdżę. W tej chwili 

rozkopali nam wjazd do straży i nie jesteśmy w stanie wyjechać do pożaru, czy do 

jakiejś akcji. Mało komunikacji, mało informacji jest od firm, które pracują w naszym 

Sołectwie.          

Pan Wójt Gminy: Dotyczy to dwóch inwestycji. Jedna jest nasza, czyli budowa 

wodociągu w miejscowości Blizawy. To jest nasz temat. Inwestycja trwa, jest 

w trakcie, więc będzie czas żeby odtworzyć te drogi, żeby były przejezdne. Mimo 

wszystko będziemy się starać, żeby na bieżąco to robić, aby pomóc mieszkańcom. 

To jest pierwszy sygnał. Zwrócimy uwagę wykonawcy inwestycji, aby się do tego 

przykładał. Drugą inwestycję prowadzi ENEA przez ich wykonawcę. Wczoraj też 

miałem sygnał od mieszkańca, że weszli mu na trawnik. Rozmawiałem z samym 

prezesem tej firmy. Przeprosił, powiedział, że zdyscyplinują. Za 2 godziny miałem 

znowu telefon od tego mieszkańca, że w odwecie była jakaś pyskówka niepotrzebna. 

Mają oni zgody i muszą przeprowadzić te inwestycje, polegające na położeniu linii 

wysokiego napięcia, średniego napięcia. Nie jest to dobry moment. Jest taka pogoda, 

że jest mokro. To może utrudniać. Wykopy są źle zabezpieczone.    

Sołtys Lipinek Pan Marcin Szwarc: Dotyczy to też chodnika. 

Pan Wójt Gminy: Jeżeli dotyczy to naszych dróg, to będziemy to monitować. Jeżeli 

mówimy o naszych drogach, to powinniśmy wstrzymać im te prace, ale to przecież 

nie o to chodzi.  Warunki inwestycji były takie, że 7 dni przed wejściem w teren 

powinni nas poinformować, żebyśmy my mogli poinformować mieszkańców. 

Faktycznie nie miałem takiej wiedzy, że na naszych działkach już inwestycje się 

toczą. Dziękuję Panu Sołtysowi za informację. Rozmawiałem z ENEA Operator, żeby 

to robili jak najmniej uciążliwie dla mieszkańców.       

Kierownik RI Pan Artur Śpica: Szanowni Państwo, chciałbym ustosunkować się do 

zarzutów, które wobec mojej osoby zostały skierowane podczas VII sesji Rady 

Gminy Warlubie w dniu 24.10.2024 r., które w mojej opinii naruszają moje dobra 

osobiste. Na początku chciałbym odnieść się do wypowiedzi Pani Radnej Karoliny 

Gburczyk, która zarzuciła mi niestosowne zachowanie podczas posiedzeń komisji 

poprzedzających VII sesję. Zarzut Pani Radnej uważam za wyraz niezadowolenia, 

spowodowanego wynikiem głosowania nad  projektem uchwały, w której Państwo 
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Radni wyrazili wolę zawarcia porozumienia z Gminą Nowe w zakresie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego. Podczas prac nad projektem uchwały Pani 

Radna Gburczyk zabiegała o to, żeby Gmina Warlubie nie zawierała ww. 

porozumienia. Podczas posiedzeń komisji Pani Radna prezentowała 

niezweryfikowane argumenty, zarzucając m.in. bezprawne działanie jednostkom 

organizacyjnym Gminy, czy też organizatorowi publicznego transportu zbiorowego, 

Gminie Nowe. Zarzuty Pani Gburczyk okazały się  błędne i nieprawdziwe, na co 

jednoznacznie wskazuje zamówiona w tym zakresie opinia prawna. Jako pracownik 

urzędu nie zgadzałem się ze stanowiskiem i argumentacją Pani Radnej Karoliny 

Gburczyk, czego wyraz dawałem na posiedzeniach komisji. W związku z powyższym 

zarzuty Pani Gburczyk uważam za subiektywny wyraz jej niezadowolenia z wyniku 

głosowania. Kolejno pragnę ustosunkować się do wypowiedzi Pana Radnego 

Osmańskiego. Pan Radny zarzuca mi, że swoim działaniem utrudniałem dostęp do 

informacji oraz pozyskiwanie materiałów w celu przygotowania się do obrad. Zarzut 

Pana Radnego jest nieprawdziwy. Po pierwsze jako Kierownik Referatu Inwestycji 

nie mam wpływu na to w jaki sposób Radni otrzymują materiały do sesji.  Po drugie, 

wniosek o udostępnienie informacji publicznej, jaki Pan Radny Osmański złożył 

w trybie ustawy o udostępnieniu informacji publicznej, procedowany był z należytą 

starannością, a odpowiedź Panu Radnemu została udzielona w przewidzianym do 

tego terminie, zgodnie z obowiązującymi przepisami. Chcę zaznaczyć że staram się 

działać na rzecz rozwoju Gminy Warlubie oraz sumiennie i rzetelnie wypełniać 

powierzone mi obowiązki.  Jeżeli zaś chodzi o sytuację, która miała miejsce w dniu 

18.10.2024 r., w Urzędzie Gminy Warlubie, to faktycznie z biura został wyproszony 

mieszkaniec Pan Szczodrowski. Poprosiłem Pana Szczodrowskiego o opuszczenie 

biura, ponieważ awanturował się i obrażał urzędnika. Chcę zaznaczyć, że Pan Adam 

Szczodrowski  niejednokrotnie w Urzędzie zachowywał się niewłaściwie 

i agresywnie. Znana jest, nie tylko mi, sytuacja kiedy to w wyniku jego 

wcześniejszego zachowania do Urzędu Gminy Warlubie wezwana została Policja, 

a urzędnik doznał załamania nerwowego, wymagał pomocy medycznej i nie był 

w stanie dalej wykonywać swoich obowiązków. Zaznaczam iż nikt nie ma prawa 

naruszać zasad współżycia społecznego,  również w stosunku do urzędników i takie 

zachowanie nie będzie przeze mnie tolerowane. Na zakończenie chciałbym odnieść 

się do słów Pana Adama Szczodrowskiego gdzie zarzuca mi rzekomą wiedzę na 

temat dokumentu stworzonego, czy też sfabrykowanego przez ówczesnego Wójta 

Pana Eugeniusza Kłopotka.  W sposób stanowczy i jednoznaczny pragnę stwierdzić, 

że nie mam żadnej wiedzy na ten temat. Jeżeli Pan Szczodrowski taką wiedzę 

posiada, to jego nie tylko prawem ale i obowiązkiem jest zgłoszenie tego faktu 

organom ścigania. Jeśli zaś tego nie uczynił stanowisko to jest zwykłym 

pomówieniem. 

Radna Pani Karolina Gburczyk: Rozumiem, że powołuje się Pan na monopol w tej 

Gminie i przyczynia się Pan do monopolu w tej Gminie. 

Pan Wójt Gminy: Ja bym prosił, aby zakończyć te waśnie i tą dyskusję, aby 

niepotrzebnie nie podgrzewać atmosfery. Pan Kierownik przedstawił swoje 

oświadczenie, więc ja jakby nie mam na to wpływu. Przyznaję mu rację, że jeżeli były 
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uwagi jakiekolwiek do pracownika Urzędu, to należy opinie składać do mnie jako 

przełożonego, a nie gdzieś tam, czy na sesji, a jako pracownika Urzędu, w Urzędzie 

Gminy. Załatwmy to we własnym gronie. Przecież mamy wszyscy działać we 

wspólnym celu dla dobra Gminy, zgodnie z przepisami, w celu optymalnego 

gospodarowania, czyli jak najmniejszych kosztów środków publicznych.  

Mieszkaniec Gminy Pan Adam Szczodrowski: Dzień dobry Państwu. Panie Wójcie 

znamy się długo i Pan doskonale wie, że niektóre rzeczy… powinniśmy załatwiać we 

własnym gronie. Jak najbardziej „za”. Z tym, że przedtem pozwolił Pan Panu Śpicy 

na przedstawienie stanowiska.   

Pan Wójt Gminy: Przepraszam, ale ja nie jestem tu gospodarzem. 

Mieszkaniec Gminy Pan Adam Szczodrowski: Chciał Pan Panie Wójcie, żebyśmy tę 

sprawę załatwiali we własnym gronie, jestem jak najbardziej „za”. Panie Śpica Pan 

po prostu kłamie, bo to nie mnie Pan wypraszał, tylko nas, pokazując palcem, tam są 

drzwi.  Nas było trzech. Mówienie o jakimś agresywnym zachowaniu się 

Szczodrowskiego w Urzędzie Gminy? Tak, a ile razy Pan był świadkiem takich 

awantur?    

Pan Przewodniczący Rady: Bardzo proszę, bo zakończymy tą dyskusję. 

Mieszkaniec Gminy Pan Adam Szczodrowski: Panie Przewodniczący mam jeszcze 

dwa pytania. Pierwsze, Panie Śpica ja Pana poprosiłem, nie że kazałem, poprosiłem 

o przeproszenie kobiety, czego Pan nie uczynił. Czy Pan przeprosi? Panie 

Kierowniku, pół roku temu zgłaszałem na sesji u Pana nieprawidłowości na tablicach 

informacyjnych. I masa ludzi po prostu błądzi. Jaki jest stan realizacji naprawy tej 

tablicy?    

Kierownik RI Pan Artur Śpica: Oczywiście Panie Przewodniczący ja nie mam zamiaru 

wchodzić w jakieś polemiki z Panem Szczodrowskim. Jeżeli chodzi o numerację, to 

faktycznie taką informację od Pana Szczodrowskiego dostałem o tym. Natomiast 

byłem przekonany, że to zostało wykonane. Jeżeli nie, to oczywiście to sprawdzimy.   

Pan Przewodniczący Rady: Czy ktoś z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos? 

Jeżeli nie, to odczytam notatkę służbową. Dnia 20.11.2024 r. z sekretariatu tut. 

Urzędu na stanowisko ds. obsługi Rady Gminy został przekazany Wniosek 

o udostępnienie pomieszczenia na potrzeby działań statutowych ZHP. Dnia 

21.11.2024 r. Wniosek zgodnie z obowiązującymi przepisami został przekazany do 

Komisji, Skarg, Wniosków i Petycji. Dnia 26.11.2024 r. sprawa została 

skonsultowana z Radcą Prawnym Panem Przemysławem Kempczyńskim,  który 

wyjaśnił, że wniosek nie powinien trafić do rozpatrzenia przez Radę Gminy Warlubie, 

gdyż właściwość do rozpatrzenia w tego typu sprawach posiada Wójt Gminy. 

W związku z powyższym oraz z tym, że Wójt Gminy Warlubie również otrzymał ww. 

wniosek, sprawa zostanie pozostawiona bez rozpoznania. 

Ad 12 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pan Przewodniczący Rady zamknął obrady IX sesji 

Rady Gminy Warlubie o godz. 1350. 
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Protokołował 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

/-/ Sławomir Kania 

Przewodniczył 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Damian Dominikowski 


